
Kędzierzyn-K źle, 11.04.2023 r.

Sprawozdanie z działalności Zarządu i Rady Osiedla Kuźniczka w 2022 roku.

W 2022 roku Zarząd, wraz z Radą Osiedla Kuźniczka, podjął wiele działań na rzecz
integracji społeczności lokalnej.

W lutym, podczas ferii zimowych, w siedzibie Rady zorganizowano warsztaty z budowania
karmników dla ptaków oraz zajęcia plastyczne.

Pod koniec lutego wybuchła wojna w Ukrainie. W siedzibie Rady Osiedla przy ul.
Grunwaldzkiej 83 został uruchomiony, jako jeden z pierwszych w mieście, punkt zbiórki
darów dla mieszkańców Ukrainy uciekających przed wojną do Polski. Ofiarność
mieszkańców osiedla była ogromna. Przez kilka tygodni Radni osiedlowi przyjmowali i
wydawali dary, odpowiadali na potrzeby uchodźców, kilka rodzin przyjęło do swoich domów
osoby szukające schronienia.

W kwietniu Zarząd zorganizował, przy współpracy z nadleśnictwami Kędzierzyn-
Koźle i Strzelce Opolskie, akcje sprzątania lasu, zakończoną wspólnym ogniskiem i
pieczeniem kiełbasek. W siedzibie Rady odbyło się spotkanie mieszkańców 2 Prezydent
Miasta Kędzierzyn-Koźle Sabiną Nowosielska. W maju odbyło się spotkanie z gminnym
koordynatorem programu ochrony powietrza. W czerwcu, na placu zabaw, odbył się festyn
rodzinny, który zgromadził liczną grupę mieszkańców osiedla. Zorganizowana gry i zabawy
dla dzieci, konkursy dla całych rodzin, zabawę taneczną. Dużym zainteresowaniem cieszyła
się festynowa kawiarenka, w której sprzedawano ciasta upieczone przez mieszkanki osiedla.
Dochód ze sprzedaży przeznaczono na budowę hotelu dla owadów, który stanął na placu
zabaw oraz na znak „uwaga jeże”. Również w czerwcu, na fanpegu os. Kuźniczka, ogłoszono
konkurs na najpiękniejszy ogród. W lipcu odbyły się plenerowe warsztaty bębniarskie dla
całych rodzin oraz seans kina plenerowego, organizowany we współpracy z Miejskim
Ośrodkiem Kultury. We wrześniu odbyło się spotkanie organizacyjne Klubu Seniora mające
na celu ustalenie planów i założeń na najbliższe miesiące. Już miesiąc później zorganizowano
pierwsze spotkanie integracyjne seniorów połączone z prelekcją o zdrowiu. W listopadzie
Klub Seniora bawił się na wspólnej zabawie andrzejkowej a w grudniu spotkali się przy
symbolicznym wigilijnym stole. Szóstego grudnia do siedziby Rady Osiedla zostały
zaproszone dzieci, gdzie czekał na nich Mikołaj, animatorzy i świąteczne prezenty. Paczki
świąteczne przygotowano również dla 20 samotnych seniorów, których odwiedzili Radni
osiedlowi z życzeniami świątecznymi.

Działalność Zarządu i Rady Osiedla to nie tylko spotkania i imprezy. To także praca
na rzecz pOprawy jakości życia mieszkańców. W 2022 roku Zarząd Osiedla przyczynił się do
postawienia paczkomatu przy al. Spokojnej, zainstalowaniu światłowodu na ul. Platanowej i
pobocznych, ustawienia dwóch nowych koszy na śmieci na ul. Gajowej i Platanowej,
zamontowania nowych dyspenserów na torebki na psie odchody i rozstawienia tabliczek



„posprzątaj po swoim psie” na terenach zielonych. Podczas spotkania Klubu Seniora
zainicjowano utworzenie grupy „kijki osiedlowe”, zrzeszającej Panie pokonujace każdego
miesiąca wiele kilometrów z kij kami. Przewodnicząca Zarządu uczestniczyła w konsultacjach
społecznych w sprawie budowy ul. Modrzewiowej.

Na wniosek Zarządu Osiedla powstał projekt boiska do gry w bule i mini golfa, który
wszedł pod głosowanie do budżetu obywatelskiego i został wybrany do realizacji.

Po pierwszym, pełnym roku, naszej działalności zauważamy znaczny wzrost
zainteresowania propozycjami Rady Osiedla kierowanymi do mieszkańców. Cieszy nas
wpływ podejmowanych działań na integrację i poprawę jakości życia osób zamieszkujacych
osiedle Kuźniczka.

Rok 2022 zaczęliśmy z budżetem 21 599,01 zł. Na zajęcia dla dzieci podczas ferii
zimowych, warsztaty bębniarskie i spotkanie z Mikołajem wydaliśmy łącznie 2 901,43 zł.
Ognisko po zakończeniu sprzątania lasu, nagrody w konkursie na najpiękniejszy ogród oraz
festyn osiedlowy kosztowały 5 841,32 zł. Spotkania w Klubie Seniora, paczki dla samotnych
seniorów oraz doposażenie siedziby Rady Osiedla w naczynia i stół to łączny koszt 3012,19
zł. Szczegółowe rozliczenie w załączeniu.
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Sprawozdanie z działalności finansowej Zarządu Osiedla Kuźniczka
okres: l 2022 - XII 2022

kwota data / okres opis (na co, przeznaczenie)

Saldo budżetowe 21 599,01 zl

170,63 zł styczeń! luty 2022 ferie zimowe dla dzieci

Saldo budżetowe 21 428,38 zl

117,51 zł kwiecień 2022 sprzątanie lasu + ognisko

Saldo budżetowe 21 310,87 zł

5 563,81 zł czerwiec 2022 festyn osiedowy

Saldo budżetowe 15 747,06 zł

10 000,00 zł 15-06-2022 UM przyznanie nowych środkow

Saldo budżetowe 25 747,06 zł

650,00 zł lipiec 2022 warsztawy bębniarksie
160,00 zł sierpień 2022 nagrody na konkurs ogorodwy

Saldo budżetowe 24 937,06 zł

145,74 Zł wrzesień 2022 spotkanie KL.SENIORA
Saldo budżetowe 24 791,32 zł

1 107,48 zł październik 2022 spotkanie KL.SENIORA doposażenie
rady osiedla + prelekcja o zdrowiu

Saldo budżetowe 23 683,84 zł
2 080,80 zł listopad / grudzień 2022 Mikolajki osiedlowe dla dzieci

500,00 zł listopad 2022 spotkanie KL.SENIORA Andrzejki
1 258,97 zł grudzień 2022 paczka SAMOTNY SENIOR

Saldo budżetowe 19 844,07 zł
484,66 zł Oplaty rady osiedla MEDIA (UM)

Saldo budżetowe 19 359,41 zł
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Protokół
z posiedzenia Rady Osiedla Kuźniczka

z dnia 18.04.2023

Posiedzenie o godzinie 18.30 otworzyła i prowadziła przewodnicząca rady osiedla Ariadna
Miernicka, która na wstępie:

l. Stwierdziła na podstawie listy obecności, że w posiedzeniu bierze udział 9 członków
Rady Osiedla Kuźniczka.

2. Spotkanie protokołowała Alina Nowicz, sekretarz zarządu.

3. Przedstawiono porządek obrad posiedzenia do którego obecni na posiedzeniu radni nie wnieśli
uwag.

4. Radni przeprowadzili analizę finansową i omówili dotychczasowy budżet osiedla.

5 . Poruszono i omówiono następujące zagadnienia :

~ Przeanalizowano dotychczasowe działania rady, czyli takie inicjatywyjak m.in.: Mikołaj
dla dzieci, paczki dla seniorów, rozwój grupy kijkowej, spotkanie andrzejkowe, spotkanie z
okazji Dnia Kobiet.

6. Omówiono budżet osiedla.

7. Przeanalizowano szczegółowo plany na najbliższe wydarzenia:

— akcja sprzątania lasu
- wycieczka dla mieszkańców osiedla do Arboretum Bramy Morawskiej w Raciborzu
— festyn osiedlowy

8. Podczas spotkania radni podjęli uchwałę o udzieleniu absolutorium Zarządowi Osiedla
Kuźniczka. W głosowaniu wzięło udział 9 radnych. 8 osób głosowało za, jedna osoba wstrzymała
się od głosu.

Wobec wyczerpania porządku obrad — zamknięto posiedzenie 0 godz. 19.30

Protokolant: Prowadzący posiedzenie:
? . ._,«|___, Przewodniczący Larą—rządu
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Uchwala nr 01/2023

Rady Osiedla Kuźniczka

z dnia 18 kwietnia 2023 r.,

w sprawie udzielenia absolutorium Zarządowi Osiedla Kuźniczka za rok 2022. .

Na podstawie @ 21 ust. 2 pkt 2 Statutu Osiedla Kuźniczka
Rada Osiedla Kuźniczka uchwala co następuje:

51

1. Rada Osiedla Kuźniczka zapoznała się ze sprawozdaniem Zarządu Osiedla Kuźniczka,
który został wybranym podczas wyborów organów osiedla w dniu 13.10.2021 r. na kadencję
2021 -2025 r.

2. Rada Osiedla nie wnosząc żadnych uwag do sprawozdania przyjęła je, udzielając
absolutorium Zarządowi Osiedla Kuźniczka.

52.

1. Zgodnie z listą obecności przybyłych na zebranie członków Rady Osiedla Kuźniczka
stwierdzono kworum i głosowanie odbyło się przy wymaganej liczbie głosujących.

2. Uchwałę podjęto głosami:
1) za: ' ...;
2) przeciw: „Q...;
3) wstrzymujących się: .../i... .
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Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia i podlega ogłoszeniu..
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